
Protokoll för vid digitalt styrelsemöte i SKFP 2022-03-06.  
 
Närvarande:  
Maria Wiener, Marie Dahl, Marita Eriksson, Mari Norén, Kristina Johansson, Helen Hällgren och Åsa 
Bergh.  
 
§ 24. Ordf. Mari Norén förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.  
 
§25. Föreningens ordinarie sekreterare närvarar och för således protokoll.  
Till justeringspersoner utses Marie Dahl  
 
§26. I förväg presenterad dagordning godkännes.  
 
§27. Föregående mötes protokoll läses av Maria Wiener, godkännes enhälligt och läggs därefter till 
handlingarna.  
 
§ 28. Föreningen har fått organisationsnummer 802538-6163 hos Skatteverket.  
 
§ 29. Föreningens Facebooksida sköts av Marita Eriksson, Marie Dahl, Kristina Johansson och Helen 
Hällgren.  
 
§30. Kassör Maria Wiener redovisar klubbens ekonomi: Eftersom vi inte hunnit erhålla något 
kontonummer får presumtiva medlemmar ge sig till tåls ännu en tid.  
För att täcka hittillsvarande utlägg kommer MW att donera 5000:- när kontot finns.  
 
§31. Det har inkommit en skrivelse från SPK:s ordförande Fredrik Nilsson, som kontaktat vår ordf. 
Mari Norén med anledning av att han inte vill omnämnas i diskussioner på nätet. 
Styrelsemedlemmarna i SKFP har inga intentioner att göra dylika inlägg, däremot skulle vi fortfarande 
gärna se att vår systerförening öppnade för dialog.  
 
§32. Medlemsrekrytering:  
Intresset är stort och vi hoppas nå ett fyrsiffrigt medlemsantal.  
Maria Wiener har förberett ett excel-dokument och tittar vidare på hur numrering och uppdatering 
av erlagda årsavgifter enklast kan skötas.  
Om vi kommer in som SKK-ansluten klubb är ett förslag att vi använder oss av deras tjänst för 
medlemshantering.  
 
§33. Mari Norén kontaktar SKK:s avelskommitté för besked om hur långt vår ansökan kommit.  
 
§34. Angående hemsidan beslutas följande:  
Norén skapar och sköter sidan via One.com, inledningsvis minsta abonnemanget.  
Bergh & Dahl skriver text till förstasidan.  
 
§35. Beslutas att styrelsen ska kunna fatta giltiga beslut i den interna arbetsgruppen på Facebook.  
 
§36. Övriga frågor.  
Samtalet präglas av den djupa förstämning vi alla känner kring tillståndet österut.  
Maria Wiener har undersökt vad vi har för möjligheter att ge stöd åt uppfödare i Ukraina.  
SKK:s sanktioner mot Ryssland diskuteras; Vi är eniga om att beslutet om importstopp är fullkomligt 
logiskt men hyser en förhoppning att de hundar som redan finns i landet ska få registreras.  
Detta berör ju alla uppfödare, varför vi föreslår att det även diskuteras över rasgränserna 



§37. Mari Norén har fått hjälp att skapa en logotyp där regnbågen står för mångfald och färgrikedom.  
Beslutas att utveckla detta förslag.  
 
Ordförare. Mari Norén Sekreterare Åsa Tova Bergh  
Justeringsperson Marie Dahl  
 


